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sevinçli ayrıldı
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Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

01 Ekim 2016 tarihli yazısıdır.
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Terim-Arda 
polemiği tam gaz… 

İtalya, Gaziantep’e 
büyük jest yaptı

2’DE

4’TE 4’TE

Türkiye’nin en önemli (!) meselesinde bugün 
beklenen gelişme oldu! Arda Turan Milli 
Takıma davet edilmedi.

Dünyanın en iyi takımlarından Barcelona’da 
şu sıralar formunun zirvesinde performans 
gösteren, İspanyol basını tarafından göklere 
çıkarılan Arda, milli formayı giyemiyor. Çünkü 
o formayı giymek için yalnız çok iyi futbolcu 
olmak yetmiyor, bir de ‘adam’ olmak gerekiyor.

 Barcelona’daki villasının havuz başında 
Rıdvan Dilmen’e verdiği röportajda, “… 
Hocama saygım sonsuz…” diyerek kurduğu 
cümlenin devamında Allah ne verdiyse, 
kendini ‘Arda’ yapan hocasına yakışıksız 
göndermelerde bulundu.

Kalabalık bir dinleyici kitlesi 
bulan İnönü, Oğuzeli belediyesini 
SODEP kazandığı için ilk önce 
orayı ziyaret etti. Genel Başkan, 
bu hükümetin işsizliği önlemek 
için hiç bir şey yapmadığını da 
vurguladı. Sosyal Demokrasi 
Partisi Genel Başkanı Erdal İnönü, 
Başkan Yardımcısı Cezmi Kartay ve 
beraberindeki partililer önceki gün 
şehrimize geldi. 

Konukoğlu, Sabah'ın 
İtalyanca-Türkçe ekinin çok 

anlamlı olduğunu söyledi

İtalyan iş adamlarının Gaziantep'e 
ziyaretini anlamlı ve önemli 
bulduklarını belirten GSO Meclis 
Başkanı Abdulkadir Konukoğlu, 
"Türkiye şu anda Avrupa Birliği'ne 
yaklaşmışken İtalyanların 
Gaziantep'e gelmesi tabi büyük bir 
jest. 

Büro Emekçileri Sendikası, tasarruf tedbirleri paketi, yargı eliyle 
kamu çalışanlarının cebinden alınan kazanımlar, söz verildiği 

halde hayata geçirilmeyen talepler için ses yükseltti

Taleplerimiz gerçekleşmezse Taleplerimiz gerçekleşmezse 
yürüme eylemi yapacağızyürüme eylemi yapacağız

Şube Başkanı Hanifi Borazan, 
‘’Bu hafta eylemimiz ise ülke 
genelinde, bütün şubelerimizce 
gerçekleştireceğimiz kitlesel 
basın açıklamalarımız ve 
taleplerimizi içeren imza 
kampanyasını başlattık. 
Belirlediğimiz tarihe kadar bu 
taleplerimizin gerçekleşmemesi 
halinde, yürüme eylemi 
gerçekleştireceğiz. 3600 Ek 
gösterge talebimizi, 3 milyon 
600 bin adım atarak Bolu’dan 
Ankara’ya yürüyerek tekrar 
gündeme taşıyacağız’’ dedi. 

1 Temmuz tarihinden itibaren geçerli olmak üzere mesken elektriğine 
yüzde 38, tarımsal faaliyetler için kullanılan elektriğe yüzde 30, kamu 

ve özel hizmetler sektöründe kullanılan düşük kademeli elektriğe 
yüzde 38 ve yüksek kademeli elektriğe ise yüzde 20 zam geldi 

Elektrik zammı esnafı 
çıkmaza sürüklüyor

Ekonomik sıkıntıyı 
iliklerine kadar 
hisseden yüksek 
enflasyon karşısında 
ayakta kalma 
mücadelesi veren küçük 
esnaf bir darbede 
elektriğe yapılan 
zamdan aldı. Hayat 
pahalılığı karşısında 
insanların alım 
gücünün düştüğünü 
dolayısıyla da bunun 
işlere yansıdığını dile 
getiren esnaf, elektriğe 
yapılan zammın 
gözden geçirilmesini 
talep etti. 

10 bin lira emekli maaşı ile geçinemediklerini 
dile getiren Antep’te yaşayan emekliler, insanca yaşayabilecek ücret istiyor

Yaşam hakkı tanımayan kölelik ve 
sadaka sistemini kabul etmiyoruz

Emekli maaşlarına 15 bin lira seyyanen zam yapılması çağrısında bulunan Tüm Emeklilerin 
Sendikası Gaziantep İl Temsilcisi Faruk Kılınç, ‘’Emeklilere, asgari ücretle çalışanlara yaşam 

hakkı tanımayan bu anlayışı, bu köle düzenini, bu sadaka sistemini asla kabul etmiyoruz’’ dedi. 
Emeklilerin maaşlarına 
15 bin liralık seyyanen 

artış yapılmalı
Ulusal büyümeden emeklilere pay 

verilmediğini söyleyen Kılınç, ‘’Emeklilerin 
maaşlarında toplamda çok büyük oranda 
düşüşe neden oldu. Memurlara verilen 
seyyanen artışı, memurlar fazlasıyla hak 
etmiştir. Bu artışın yasa gereği memur 
emeklilerine de verilmesi gerekirken, 
yasa arkadan dolanılarak bu artış memur 
emeklilerine verilmedi. Aynı hak emekliler 
içinde hayati. Seyyanen artışın emeklilere 
de yapılması zorunlu. Acil olarak bütün 
emeklilerin maaşlarına 15 bin liralık seyyanen 
artış yapılmalı’’ ifadelerini kullandı. 

Açlıktan ölmemek 
için direniyoruz

Kılınç, ‘Emekliler, asgari ücretle çalışanları, 
yani emeğiyle, alın teriyle çalışanları aç 
bırakarak tasarruf yapılamaz’ dedi. 4’TE

2024’ün ilk altı ayında 2024’ün ilk altı ayında 
erkekler 205 kadını katlettierkekler 205 kadını katletti

Kadın Cinayetlerini Durduracağız Platformu'nun 
verilerine göre, 2024’ün ilk 6 ayında 205 kadının 
öldürüldü, 117 de şüpheli kadın ölümü gerçekleşti.

4’TE

3 milyar 750 milyon 3 milyar 750 milyon 
hesaba el konulduhesaba el konuldu
29 ilde 'Sibergöz-49' operasyonu: Hesaplarında 

3 milyar 750 milyon TL işlem hacmi bulunan 110 
şüpheli yakalandı. İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, 29 
ilde düzenlenen “Sibergöz-49” operasyonlarında 
hesaplarında 3 milyar 750 milyon Türk lirası işlem 
hacmi bulunan 110 şüphelinin yakalandığını açıkladı.

4’TE

“Başkaları için faydalı 
olmak sosyal hayatın 
en önemli parçasıdır”

Gaziantep Üniversitesi Fen 
Edebiyat Fakültesi 2023-2024 
eğitim-öğretim yılı sonunda 
eğitimlerini başarıyla tamamlayan 
öğrenciler, gerçekleştirilen tören 
ile mezuniyet belgelerini aldı. 4’TE

Bankaların 
yılın ilk 5 ayında 
net kârı 
yüzde 23 arttı

Bankacılık sektörünün kredi hacmi, 28 Haziran 
haftası 175 milyar 423 milyon lira artarak 13 trilyon 
803 milyar 204 milyon liraya yükseldi. Bankacılık 
sektörünün yılın ilk 5 ayında net kârı ise geçen yılın 
aynı dönemine göre yüzde 23 arttı. KKM bakiyesi de 
geçen hafta 18 milyar 335 milyon lira azaldı.



 Barcelona’daki villasının 
havuz başında Rıdvan 
Dilmen’e verdiği röportajda, 
“… Hocama saygım 
sonsuz…” diyerek kurduğu 
cümlenin devamında Allah 
ne verdiyse, kendini ‘Arda’ 
yapan hocasına yakışıksız 
göndermelerde bulundu.

 Her şeyden önce samimi 
değildi! Paranın ve şöhretin 
verdiği şımarıklık ve ukalalık 
çoğu kimse gibi beni de 
tiksindirmişti!

“Saygım sonsuz” diyorsun, 
o halde kapa çeneni!

Arda, ‘sonsuz’ kelimesi 
ile ‘sınırlı’ kelimesini 
karıştırıyor. Ha, dersin 
ki, “Hocama bu konuda 
katılmıyorum, saygı 
duymuyorum…” amenna!

Yani, adam sözünü 
esirgemedi, kendi 
doğrularını cesurca söyledi, 
Hoca milli takımın başında 
olduğu sürece de davet 
beklemediğini ifade etti, 
deseydi bu olayı başka türlü 
değerlendirirdim. Ama sureti 
haktan görünüp, o yakışıksız 
laflar Arda’yı çoğu insanın 
gözünde bitirdi!

 O havuz başındaki söyleşiyi 
de NTV veya Rıdvan 
Dilmen’le Güntekin Onay 
organize etmedi! Arda, onları 
aradı, davet etti. NTV’de 
bundan böyle yurt dışı 
röportajlara devam edeceğiz 

ayaklarına yattı!  Adım gibi 
eminim, onları Arda çağırdı. 
Çünkü adam o kadar büyüdü 
ki, kendine yediremiyor. “O 
Fatih Terim’se, ben de Arda 
Turan’ım” diyor.

 Milli Takımımız 
açısından büyük kayıp! Şu 
sıralar dünyanın en iyileri 
arasına girmiş bir Arda’dan 
yararlanamıyoruz.

Fatih Terim açısından, 
büyük riske girdi. Ukrayna ve 
İzlanda maçlarında alınacak 
kötü neticeler, Fatih Terim’in 
istifasına bile yol açabilir.

Böyle olduğunu kabul etsek, 
Arda’nın tarihe, “Hocasının 
başını yiyen futbolcu” olarak 
geçmesi makbul bir şey 
midir? Gurur mu duyacak 
Arda bundan?

 Fatih Terim, burnu yere 
düşse eğilip almayacak bir 
adam. Demek, Arda’da da 
öyle olmuş.

Politikada, dernekçilikte 
‘Sen-Ben’ kavgasını biliyoruz 
da, milli takım seviyesinde de 
işlerin artık böyle olduğunu 
yeni öğrendik. Ama bu 
‘eğitimsizlik’ bize ‘cuk’ 
uyuyor!..

 Şimdi bu geri dönüşü 
olmayan gerginlik bakalım 
spor kamuoyundan nasıl bir 
tepki görecek?

Herhalde dananın kuyruğu 
2 maçın sonucuna göre ya 
kopacak, ya da unutulacak!..

 Bu arada Fatih Terim 
düşmanları yorumcular, 
Arda üzerinden 
içlerindekileri kusacaklar.

Anlı şanlı diye bildiğimiz 
yorumcuların çoğu tarafsız 
değil!

Erman Toroğlu, “Fatih 
Terim çok üst düzey işler 
olmasaydı bu futbolcuları 
Milli Takım’a çağırırdı” diyor.

Tayfun Bayındır da benzer 
yorumda bulunuyor: 
“Kamuoyu Terim-Arda 
gerginliğinin çok küçük 
kısımını biliyor. Ve bu 
bilinen küçük kısım bile 
ortada ciddi bir disiplin 
sorunu olduğunu gösteriyor. 
Bu açıdan bakıldığında tek 
seçici Fatih Terim’in aldığı 
karar doğrudur.”

 Ahmet Çakar, Terim’i 
hiç sevmez. Fırsat bu fırsat 
deyip kusmuş: “3 gün 
önce Şampiyonlar Ligi 
maçında Barcelona’yı ipten 
alan Arda’yı milli takım 
kadrosunda görememek 
gaflet, dalalet ve hatta 
hıyanettir.”

 Gördünüz mü, iş vatana 
ihanete dayandı!

Ve…
Bu mesele ‘Lozan 

Antlaşması’ polemiğini 
askıya alacak gibi duruyor! 
En azından Ukrayna ve 
İzlanda maçları sonuna 
kadar!..
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Terim-Arda 
polemiği tam gaz… 

 Hillary-Trump 
yarışmasında son durum 

ABD seçimleri, tahmin edip daha 
önce yazdığım gibi belden aşağı 
düştü.

Dün Donald Trump, Manheim, 
Pennsylvania’daki mitingde bakın 
rakibi Hillary Clinton için neler 
söyledi.

“Bu Hillary’nin sadakatı yalnız 
kendisine ve bir de finansal 
destekçilerinedir. İnanın, ben 
Bill’e bile sadakat gösterdiğini 
zannetmiyorum. Ama bu konuda 
Hillary’e hak veriyorum. Bill 
Clinton’ın başkanken yaptıklarını 
hatırlarsınız; yemediği nane 
kalmamıştı. Demokratlar için eşe 
ihanet o kadar önemli değil!..”

 Trump, resmen Hillary’nin 
başkaları ile ilişkisi olduğunu 
iddia ediyor ve Hillary’nin bunu 
yapmaya hakkı olduğuna da 
kendisi karar veriyor.

Yani, bu kadar alçaklık olabilir 
mi?

Bu nedenle ve başka nedenlerle 
ABD’nin en çok satan gazetesi 
US Today, ‘’Bu adam Amerikan 
Başkanı olmak için önce ahlaken 
yeterli değil. Sonra altyapısı zayıf. 
Kültürel açıdan çok noksanları var. 
Dürüst de değil’’ diye yazdı.

Bu yazıyı bir yazar kaleme 
almamış. Bütün editoryal kadronun 
ortak görüşü olarak gazetenin 
manşetinden yayımlamışlar.

US Today gazetesi ‘tarafsız’ olarak 

biliniyor. Daha önceki başkanlık 
seçimlerinde de hep tarafsız 
kalmışlar. İlk kez böyle bir yorum 
yayınlamak zorunda kaldıkları 
için de okuyucularını ayrıca 
bilgilendirmişler.

ABD’nin önemli gazeteleri, The 
New York Times. The Washington 
ise Post Trump’ın karşısında.

 Bütün bunlara rağmen yarış başa 
baş gidiyor. Geçen günlerde yapılan 
tartışma programında Hillary 
Clinton başarılı olunca 2 puanlık 
avantaj sağladı. Ancak, Trump 
buna itiraz etti, mikrofonu bozuk 
olduğu için Hillary tartışmayı 
kazandı gibi görünse de gerçek 
galibin kesinlikle kendisi olduğunu 
iddia etti.

Anket sonuçlarına göre, Hillary 
yüzde 43. Donald yüzde 41. Ancak 
unutulmamalı ki, ABD’de bu 
anketler için yüzde 3 yanılma payı 
olabileceği kabul ediliyor.

 Hillary Clinton kampanyasına 
yalnız Eylül ayında yapılan 
bağış miktarının 154 milyon 
dolar olduğu açıklandı. Donald 
Trump kampanyasına hiç rağbet 
yok. Zaten o da bundan gurur 
duyduğunu söylüyor.

Devam edeceğim.

Türkiye’nin en önemli (!) 
meselesinde bugün beklenen 
gelişme oldu! Arda Turan Milli 
Takıma davet edilmedi.

Dünyanın en iyi takımlarından 
Barcelona’da şu sıralar formunun 
zirvesinde performans gösteren, 
İspanyol basını tarafından göklere 
çıkarılan Arda, milli formayı 
giyemiyor. Çünkü o formayı giymek 
için yalnız çok iyi futbolcu olmak 
yetmiyor, bir de ‘adam’ olmak 
gerekiyor.

Bankacılık Düzenleme ve Denetleme 
Kurumu'nun (BDDK) haftalık bültenine göre, 
sektörün kredi hacmi 28 Haziran itibarıyla 175 
milyar 423 milyon lira arttı. Söz konusu dönemde 
kredi hacmi 13 trilyon 627 milyar 781 milyon 
liradan 13 trilyon 803 milyar 204 milyon liraya 
yükseldi.

Bankacılık sektöründe toplam mevduat ise 
bankalar arası dahil, geçen hafta 45 milyar 770 
milyon lira azalarak 16 trilyon 447 milyar 335 
milyon liraya düştü.

Bankacılık sektöründe takipteki alacaklar, 28 
Haziran itibarıyla önceki haftaya göre 1 milyar 
202 milyon lira artışla 216 milyar 98 milyon 
liraya çıktı. Takipteki alacakların 171 milyar 64 
milyon lirasına özel karşılık ayrıldı.

Aynı dönemde bankacılık sisteminin yasal öz 
kaynakları, 29 milyar 321 milyon lira yükselerek 
2 trilyon 976 milyar 884 milyon lira oldu.

KKM bakiyesi geçen hafta yüzde 0,9 ve 18 
milyar 335 milyon liralık azalışla 2 trilyon 14 

milyar 453 milyon liraya geriledi.
Bankacılık sektörünün yılın ilk 5 ayında net kârı 

geçen yılın aynı dönemine göre yüzde 23 arttı.
BDDK verilerine göre, net kârı 233,65 milyar 

lira olarak gerçekleşti.
Tüketici kredilerinin tutarı, 28 Haziran 

itibarıyla 23 milyar 137 milyon lira yükselişle 1 
trilyon 726 milyar 385 milyon liraya yükseldi. 
Söz konusu tutarın 447 milyar 103 milyon 
lirası konut, 90 milyar 705 milyon lirası taşıt ve 
1 trilyon 188 milyar 577 milyon lirası ihtiyaç 
kredilerinden oluştu.

Bu dönemde taksitli ticari kredilerin tutarı 
23 milyar 775 milyon lira artarak 1 trilyon 710 
milyar 2 milyon liraya çıktı.

Bankaların bireysel kredi kartı alacakları da 
yüzde 2,3 artışla 1 trilyon 468 milyar 182 milyon 
liraya yükseldi. Bireysel kredi kartı alacaklarının 
515 milyar 805 milyon lirasını taksitli, 952 milyar 
377 milyon lirasını taksitsiz borçlar oluşturdu. 
cumhuriyet

Bankaların yılın ilk 5 ayında Bankaların yılın ilk 5 ayında 
net kârı yüzde 23 arttınet kârı yüzde 23 arttı
Bankacılık sektörünün kredi hacmi, 28 Haziran haftası 175 milyar 423 milyon lira artarak 13 trilyon 

803 milyar 204 milyon liraya yükseldi. Bankacılık sektörünün yılın ilk 5 ayında net kârı ise geçen yılın 
aynı dönemine göre yüzde 23 arttı. KKM bakiyesi de geçen hafta 18 milyar 335 milyon lira azaldı.

Türkiye Devrimci İşçi Sendikaları 
Konfederasyonu Araştırma Merkezi 
(DİSK-AR) , TÜİK’in açıkladığı Haziran 
2024 enflasyon oranıyla, memurların 
ve emeklilerin maaşlarını ve aylıklarını 
etkileyecek 6 aylık enflasyon oranını düşük 
tutarak manipülasyon yaptığını belirterek, 
TÜİK’in madde sepeti ve ortalama madde 
fiyatlarına ilişkin verilerin açıklanması 
yönündeki yargı kararına uyması 
gerektiğini vurguladı. 

TÜİK Haziran 2024 Tüketici Fiyat 
Endeksi ( TÜFE) verilerini açıkladı. 
TÜİK verilerine göre Haziran 2024 
aylık enflasyon oranı yüzde 1.64 olarak 
belirlenirken, ilk aylık enflasyon yüzde 
24,73, yıllık ise yüzde 71,60 olarak 
açıklandı. DİSK-AR, TÜİK madde 
fiyat listesini Haziran 2022’den bu yana 
açıklamadığı için ürün ve hizmet bazında 
ortalama fiyatlar tam olarak bilinmediğine 
dikkat çekerek, enflasyon oranlarının 
düşük gösterilmesinin memur ve emekli 
maaşını etkileyeceğini belirtti. TÜİK 
madde fiyat listesini Haziran 2022’den bu 
yana açıklamadığı için ürün ve hizmet 
bazında ortalama fiyatlar tam olarak 
bilinmediğine belirten DİSK- AR, TÜİK’in 
yargı kararına uyarak madde sepeti ve 
ortalama madde fiyatlarına ilişkin verilerin 
açıklanması çağrısında bulundu.

"Dar gelirlinin gıda enflasyonu yüzde 94-
121 bandında"

TÜİK verilerine göre gıda enflasyonu 
yüzde 68,01 açıklanırken, DİSK-AR 
tarafından yapılan açıklamada, “DİSK-
AR’ın TÜİK verilerinden yararlanarak 
yaptığı hesaplamaya göre emeklilerde gıda 
enflasyonu yüzde 93,9 oldu. Üçüncü yüzde 
20’lik gelir grubunun gıda enflasyonu 
yüzde 76 olurken, düşük gelirli ikinci 
yüzde 20’lik grubun gıda enflasyonu 
yüzde 95,2 ve en yoksul yüzde 20’lik gelir 
grubun gıda enflasyonu ise yüzde 121 
olarak gerçekleşti” ifadelerini kullanıldı. 
Ayrıca resmi verilere göre son 21 yılda gıda 
fiyatları 30 kat arttığı vurgulandı.t24

Enflasyon değil 
manipülasyon, TÜİK madde 
fiyat listesini açıklamalıdır

Beklentilerin 
altında açıklanan 
enflasyon emekçi 
ve emekliyi vurdu

Altı aylık verilerinin açıklanması ile 
birlikte maaş, ücret ve aylıklardaki 
artış oranları da netleşti. Artan 
hayat pahalılığının yanında memur 
ve memur emeklisinin maaş zammı 
devede kulak kaldı. 

Altı aylık TÜFE yüzde 24.73 oldu. 
Memur-Sen, bu veriye göre memur 
ile memur emeklisi için enflasyon 
farkının yüzde 8.46 olduğunu açıkladı. 
Bu yılın ikinci yarısında memur ile 
memur emeklisine yüzde 10 oranında 
toplusözleşme zammı da verilecek. 
Toplu sözleşme ve enflasyon farkı ile 
birlikte memur ile memur emeklisinin 
maaş ve aylıklarında toplam yüzde 
19.31 oranında artış olacak. İşçi ve 
Bağ-Kur emeklileri altı aylık enflasyon 
oranında zam alıyor. Buna göre işçi 

ve Bağ-Kur emekli aylıklarında yüzde 
24.73 oranında artış olacak.

Bu artış kök aylıklara yapılacak. Halen 
kök aylığı 8 bin liranın altında olan 
yaklaşık 3 milyon emekli için yüzde 
24.73 oranındaki artış bir şey ifade 
etmeyecek. Kök aylıkları 10 bin liranın 
üzerine çıkmayacağı için yine 10 bin 
lira aylık almaya devam edecekler. 
Çoğunluğu özel sektörde olan yaklaşık 8 
milyon asgari ücretli işçi ise “sıfır zam” 
aldı. İktidar asgari ücrette hiçbir artış 
yapmadı. Asgari ücretliler ile kök aylığı 

8 bin liranın altında olan emekliler, bu 
yılın ikinci yarısında “açlık sınırının” 
altında kalan ücret ve aylıkları ile 
yaşamak zorunda kalacaklar. Diğer 
yandan milyonlarca emeklinin aylığı da 
bu zamlarla birlikte yine 19 bin liraya 
ulaşan açlık sınırının altında kalmaya 
devam edecek. En düşük memur 
maaşı 36 bin 460 liraya çıkarken zam 
yapılmayan asgari ücret ise 17 bin lirada 
kaldı. En düşük memur maaşı ile en 
düşük işçi ücreti arasındaki makas iyice 
açıldı.cumhuriyet
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Sosyal Demokrasi 
Partisi Genel Başkanı 
Erdal İnönü, Başkan 
Yardımcısı Cezmi Kartay 
ve beraberindeki partililer 
önceki gün şehrimize 
geldi. Güneydoğu Anadolu 
gezisine Gaziantep’in Oğuzeli 
ilçesinde başlayan SODEP 
Genel Başkanı, Oğuzeli 
Belediyesini ve Gaziantepli 
partilileri ziyaret edip, 
incelemelerde bulunduktan 
sonra şehrimizden ayrıldı.

Önce, Oğuzeli'nde bir 
kahvede vatandaşların 
sorunlarım dinleyen Erdal 
İnönü, daha sonra ilimize 
geldi. Tek Kulüpte kalabalık 
bir halk topluluğuna 
konuşma yaptı. Başkan 
İnönü konuşmasında 
Hükümetin uyguladığı 
politikayı eleştirdi. 
Enflasyonun bir türlü 
önlenemediğini, Katma 
Değer Vergisinin hayat 

pahalılığını körüklediğini 
belirtti. Ayrıca Demokrasinin 
ihlal edildiğini söyleyen 
İnönü TRT'nin tutumunu 
eleştirdi. Geniş bir muhalefet 
gurubunu oluşturdukları 
halde TRT de kendilerine söz 
hakkı verilmediğini söyledi, 
İnönü, her zaman üreticiden 
yana olduklarını vurguladı. 
Üniversiteye giremeyen 
öğrencilerin açıkta kalarak 
işsizliğin arttığı, işsizliği 
önleyecek yatırımların 
bir türlü yapılamadığı 
anlatıldı. Üniversite harç 
kredilerinin de öğrencileri 
çok güç durumda bıraktığı 
belirtildi. Tek kulübündeki 
konuşmadan sonra SODEP 
partililerinin çalışmaları 
hakkında bilgi alındı, 
İnönü'nün Gaziantep'ten 
çok memnun ayrıldığı 
ve kalabalık bir dinleyici 
gurubu ile karşılaşmasına 
sevindiği ifade edildi.

İnönü Gaziantep’ten 
sevinçli ayrıldı

Kalabalık bir dinleyici kitlesi bulan İnönü, Oğuzeli belediyesini 
SODEP kazandığı için ilk önce orayı ziyaret etti. Genel Başkan, bu 
hükümetin işsizliği önlemek için hiç bir şey yapmadığını da vurguladı.

Enstitü Başkanı, ülke çapında 
yoğun ve masraflı bir çalışmayı 
gerektiren sayım çalış malarında tüm 
kamu kurum ve kuruluşlarımızın 

sayımların her safhasında DlE'ye 
gereken yardımı sağlayacaklarına ve 
sayımların ülkemize yararlı olacağına 
inandığını önemle vurguladı.

Konut ve kira sayımı yapılacak 
DİE Başkanı T. Nihat Güner; hazırlıkları son safhaya gelen 

“1985 Konut ve Kira Sayımı” ile “1985 Genel Nüfus Sayımı” 
yöntem, soru kâğıdı, organizasyon, uygulama, değerlendirme 
ve yayın çalışmalarının son şeklinin verileceğini açıkladı. 

İkinci Ordu Komutanı Orgeneral 
Adnan Doğu ile birlikte 6. 
Kolordu ve Sıkıyönetim Komutanı 
Korgeneral Mehmet Önder'de 
teffişlerde hazır bulundu. İlimizdeki 
birliklerin denetlenmesi sırasında 

İkinci Ordu Komutanı Korgeneral 
Adnan Doğu ve 6. Kolordu 
Komutanı Korgeneral Mehmet 
Önder'e 5. Zırhlı Tugay komutanı 
Tuğgeneral Hayrettin Akın eşlik 
ediyor.

2. Ordu komutanı Doğu, şehrimizde
İlimizdeki ve şehrimizdeki askeri birlikleri denetlemek için 2. 

Ordu Komutam Orgeneral Adnan Doğu dün şehrimize geldi. 

Tüm yurtta olduğu gibi ilimizde 
de Ege denizinde şehit olan 
askerlerimizin ailelerine yardımlar 
devam ediyor. Vatandaşlar tarafından 
daha önce yapılan yardımlara 
Müftülük tarafından camilerde 
toplatılan bir milyon liralık bağışlarla 
toplam yardım miktarı 1 milyon 
248 bin liraya ulaştı. Daha önce 
yapılan yardımları teker teker, isim 
isim vereceğimizi açıklamamıza 

rağmen Öğretmenler Bankası 
görevlileri bağış yapanların isimlerini 
vermemek için elinden geleni 
yapıyor.

Ege denizinde şehit olan asker 
ailelerine yardım için Oğuzeli 
ilçesindeki tüm muhtarlar şubat 
aylıklarını bağışlamaya karar 
verdiler. Alınan karar Oğuzeli 
kaymakamı tarafından il yetkililerine 
iletilecek.

Deniz şehitlerimize yardımlar devam ediyor

Müftülük 1 milyon yardımda bulundu

Şehrimizdeki turistik lokanta ve otellere 
kim se karışamayacak mı? Kontrolleri 
yapacak yetkili bir merci bulunamayacak 
mı?

Gazetemize kadar gelerek turistik bir 
lokantayla ilgili sorunları dile getiren 
okurlarımızdan Ali Taş şunları söyledi: 
“Bebek restoranda hiçbir masada fiyat 
listesi yoktur. Garsonlardan sorduğumda 
(Turistik yerde fiyat listesi olmaz. İş 
durumuna göre fiyat değişir) denildi. 
9 şubat günü buraya gittim. Aşırı ısrar 
ile fatura aldım. (14.700) lira.  Suburcu 
zabıta karakoluna telefon açtım, komiser 
(Bebek restoranta zabıta karışamaz. Bizim 
kesinlikle yetkimiz dışında. Ancak Turizm 
Bakanlığı karışır, onların yetkisinde) 
dediler. Oysa Türkiye'nin her yerinde 
turistikte olsa fiyat listesinin konması 
mecburidir.” 

Kimse karışmayacak mı?

Turistik otel ve lokantalar 
kontrol edilmiyor

Turistik lokantalarla ilgili şikayetlerin Hatay 
Turizm Müdürlüğüne yapılması gerekiyor

"Bizim İtalyanlarla ortak 
şirketlerimiz var"

Bu tür toplantıların iş 
görüşmelerinin yanı sıra ziyaret 
olduğunu bunun bir sonraki 
adımında iş görüşmelerinin ortaya 
çıkacağını hatırlatan Konukoğlu, 
"Bu toplantılar sadece ziyaret 
toplantılarıdır. Bu toplantılarda iş 
görüşülmez, genelde kart alınır, kart 
verilir. Bunlara göre de görüşeceğiniz 
kişileri seçer ve görüşürsünüz. 
Şu anda bir şey yok, zaten bizim 
İtalyanlarla da ortak şirketlerimiz var" 
diye konuştu. Konukoğlu, Gaziantep 
Sabah Gazetesi'nin İtalyanca-Türkçe 
ekinin de çok anlamlı olduğunu, 
özel ekin Bakan Urso'ya verildiğini 
söyledi.

GSO bünyesinde Yatırım 
Danışma Merkezi kuruluyor

GSO Başkanı Nejat Koçer, İtalyan iş 
adamlarının gezisini değerlendirirken, 
ziyaretin ve görüşmelerin son derece 
olumlu geçmesinden duyduğu 

memnuniyeti dile getirdi. Koçer, 
17 Aralık öncesine rastlayan bu 
ziyaretin ayrı bir önem taşıdığına 
dikkat çekerken, "İtalyan iş adamlarını 
gerçekten Gaziantep'e yaraşır şekilde 
ağırladık. İlişkilerin bundan sonra 
kısa sürede ve hızla gelişeceğini 
umuyorum. GSO bünyesinde 
kuracağım "Yatırım Danışma Merkezi 
İtalyan iş adamlarına hizmet verecek. 
Bu sayede tüm işlemler tek elden 
yürütülerek yatırımcının hayatı 
kolaylaştırılacak" diye konuştu.

İtalyanlar ilk adımı attı
GTO Başkanı Mehmet Aslan 

da İtalyan Bakan Urso ve İtalyan 
işadamlarının kentimize ziyaretinin 
çok anlamlı olduğunu, ancak bu 
ziyareti sadece ilk adım kabul 
ettiklerini ve ileride bu adımların 
artacağına inandığını söyledi.

Aslan, "İtalyanların kentimize 
gelmesi ve düzenlenen toplantılar 
bence son derece olumlu geçti. 
Zannediyorum İtalyan Bakan 

ve İtalyan firmaları da memnun 
oldular. Aslında o kadar kısa sürede 
Gaziantep'i belki anlatma şansı 
olmadı, ama genel çerçevede yeterli 
bilgiyi aldılar. Çok mutlu oldular. 
Tahmin ediyorum ki bu çok önemli 
bir başlangıç olacak. Çünkü Sayın 
Bakan Urso, yakında Gaziantepli 
firmaları İtalya'ya davet etme kararı 
aldıklarını ifade ettiler" diye konuştu.

İtalya'nın, Gaziantep'in ve 
Türkiye'nin lehine çok iyi 

gelişmeler olacak
İtalyanların Türkiye ile ticari 

ilişkilerinin Avrupa'da en iyi 
düzeyde olduğuna dikkat çeken 
Aslan, "İtalyan firmalarıyla zaten 
firmaların birebir çok çalışması var. 
Ama onlarla müştereken burada 
yatırım yapmasıyla ilgili şu anda 
düşüncelerinde çok olumlu gelişmeler 
oldu. Biz bu işin takipçisi olacağız. 
Dolayısıyla İtalya'nın, Gaziantep'in ve 
Türkiye'nin lehine çok iyi gelişmeler 
olacak" diye konuştu.

Konukoğlu, Sabah'ın İtalyanca-Türkçe ekinin çok anlamlı olduğunu söyledi

İtalya, Gaziantep'e 
büyük jest yaptı

İtalyan iş adamlarının Gaziantep'e ziyaretini anlamlı ve önemli bulduklarını belirten 
GSO Meclis Başkanı Abdulkadir Konukoğlu, "Türkiye şu anda Avrupa Birliği'ne 

yaklaşmışken İtalyanların Gaziantep'e gelmesi tabi büyük bir jest. İtalya’nın Türkiye'ye 
karşı, Türkiye'nin içerisinde de Gaziantep'e karşı bir jesti olarak algılıyorum. Bakan'ın 

özel ilişkilerinden dolayı ve Gaziantep'in Irak ve İran’a yakın olmasından dolayı İtalyanlar 
burayı bir üs olarak düşünüyor. İnşallah gerçekleşir. Gerçekleştiği takdirde Gaziantep 
ekonomisinin daha iyi olacağından ve Gaziantep halkının da daha rahat iş bulacağından 
eminim. Bu durumun Türk ekonomisine ve Gaziantep'e büyük faydaları olacak" dedi.

Vali Bilgin kutladı
Vali Lütfullah Bilgin dün gazetemiz 

yöneticilerini arayarak, İtalyanca/Türk 
ekten dolayı kutladı. Bilgin, "Çok özel 
ve önemli bir hizmet verdiniz. Sabah'ın 
bu hizmeti ziyarete ayrı bir anlam 
kazandırdı ve büyük ilgi topladı. Sabah'ı 
kutluyorum" diye konuştu.

GAP radyosu özel program yapacak 
GAP Radyosu programcıları Sabah'ın 

İtalyanca/ Türkçe eki ile ilgili olarak 

yaygın basında okudukları haberlerden 
çok etkilendiklerini belirterek, 
böyle önemli ve güzel bir hizmeti 
dinleyicileriyle paylaşmak istediklerini 
bildirdiler. Dün gazetemiz Genel 
Yayın Yönetmeni Nurgün Balcıoğlu’nu 
arayan GAP Radyosu programcıları, 
pazar günü saat 12.35 te Sabah'ı ve eki 
anlatan bir program için Balcıoğlu ile 
canlı telefon bağlantısı gerçekleştirmek 
istediklerini belirttiler.

Sabah'ın İtalyanca eki yine yaygın basındaydı
Sabah'ın İtalyan iş adamlarının ziyareti nedeniyle yayınladığı 

36 sayfalık İtalyanca/Türkçe ek dün yine yaygın basının 
gündemindeydi. Hürriyet Gazetesi haberi, "Gaziantep’in en 
çok satan yerel gazetelerinden Sabah, İtalyanca ek verdi. Ekin 
ilk sayfasında hem İtalyanca hem de Türkçe olarak "Romalılar 
geri döndü" manşeti yer aldı" diye duyurdu.

Gün boyu gerçekleştirilen etkinlikler 
sayesinde İtalya Devlet Bakanı Adolfo 
Urso başkanlığındaki İtalyan sanayici 
heyetinin Gaziantep’i her yönüyle 
tanıma fırsatı bulduğu ve yapılan 
bilgilendirme çalışmalarıyla konuk 
heyete Gaziantep'in ticaret ve sanayide 
ulaştığı durum hakkında ayrıntılı bilgi 
verdiği belirtildi.

Öğleden sonra gerçekleştirilen 
firmalar arası ikili görüşmelerde 30 
İtalyan firması ile Gaziantepli firmalar 
arasında toplam 104 iş görüşmesi 
yapıldığı, iş görüşmelerinde Gaziantepli 
firmalarca faaliyet alanları hakkında 
bilgi verildiği ve işbirliği yapılacak 
alanların belirlendiği ifade edilen 
açıklamada, şöyle denildi: "Gaziantep 

Valiliği, Büyükşehir Belediyesi. 
Ticaret Odası, Sanayi Odası, Ticaret 
Borsası, Güneydoğu Anadolu 
İhracatçı Birlikleri, Organize Sanayi 
Bölgesi ve Serbest Bölge'den oluşan 
organizasyon komitesi tarafından 14 
Aralık'ta Gaziantep Ticaret Odası'nda 
gerçekleştirilen İtalya-Gaziantep 
Yatırım ve İşbirliği Olanakları 
toplantısı, İtalyan yatırımcıların 
Gaziantep'i tanımalarını sağlamak 
açısından son derece yararlı geçti.

Yapılan ikili görüşmelerde Suriye ve 
Irak gibi Gaziantepli işadamlarının 
etkili olduğu ülkeler başta olmak 
üzere üçüncü ülkeler- de de ortaklaşa 
yatırımlar yapılması konusunda fikir 
birliğine varıldı."

30 İtalyan firması ile 104 iş görüşmesi yapıldı
Gerçekleştirilen "İtalya-Gaziantep Yatırım ve İşbirliği 

Olanakları" toplantısının, İtalyan yatırımcıların 
Gaziantep'i tanımaları açısından yararlı geçtiği bildirildi.
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1. dereceye gelmiş devlet 
memurlarına 

3600 ek gösterge verilmeli
1. dereceye gelmiş devlet 

memurlarına 3600 ek gösterge ile 
Anayasa Mahkemesi kararıyla iptal 
edilen toplu sözleşme ikramiyesinin 
yeniden verilmesi gerektiğini dile 
getiren Borazan, ‘’Yardımcı hizmetler 
sınıfının kaldırılması, fahiş kira 
artışları ve yaşanılan hayat pahalılığı 
karşısında devlet memurlarına 
yapılacak kira yardımı, fazla çalışma 
ile resmi tatil ve bayram günlerinde 
yapılan çalışmaların karşılığının 
ödenmesi ve tasarruf tedbirleri 
kapsamında iptal edilecek olan servis 
hizmetinin devamının sağlanmasını 
talep ediyoruz’’ ifadelerini kullandı. 

Sinekten yağ çıkarılacaksa bunun 
kaynağı kamu görevlilerinin

 hakları olmamalı
Toplu Sözleşme ikramiyesinin, ilk 

toplu sözleşme yani 2012 yılından 
itibaren var olan bir hak olduğunu 
dile getiren Borazan, ‘’Toplu sözleşme 
ikramiyesinin geri verilmemesi, 
karşılığı 2024 bütçesinde yer alan 
330 TL’nin sendika üyesi her bir 
kamu görevlisinin cebinden çıkması 

anlamına geliyor. Hazine ve Maliye 
Bakanlığı tarafından AYM kararının 
bir fırsat olarak değerlendirilmesi 
Türkiye Cumhuriyeti gibi büyük bir 
devletin yöneticilerine hiç yakışmadı. 
Sinekten yağ çıkarılacaksa da bunun 
yeri ve kaynağı kamu görevlilerinin 
kazanılmış hakları olmamalı’’ 
açıklamasını yaptı.

Borazan, ‘’Kamuda yardımcı 
hizmetler sınıfında yaklaşık olarak 
110 bin devlet memuru görev 
yapıyor. Bunların ekser çoğunluğu, 
bu hizmet sınıfındaki işlerden daha 
çok genel idare hizmetleri ve teknik 
hizmetler sınıfının görev alanına 
giren işlerde istihdam ediliyor. 657 
Sayılı Kanun’un ilk hazırlandığı 
yıllarda YHS personeli tarafından 
yapılan işler, halihazırda işçiler eliyle 
görülüyor. Net olarak tanımlanmamış 
bu görevlerin farklı statü ve ücret 
gruplarında yer alan kişiler tarafından 
yapılması kaçınılmaz çatışmalara ve 
memnuniyetsizliğe neden oluyor. YHS 
günümüz gerçekleri ve ihtiyaçları 
dikkate alınarak ortadan kaldırılmalı 
ve bu hizmet sınıfında görev yapan 
memurlar, eğitim durumları ve 
görev alanları esas alınarak GİH ya 

da THS’na geçirilmeli’’ çağrısında 
bulundu. 

En yüksek hali bile emeğin 
karşılığı olmaktan çok uzak

Bir türlü durdurulamayan hayat 
pahalılığı, var olan enflasyonist 
ortam sonucunda oluşan fahiş kira 
fiyatlarının büyükşehirler ve kıyı 
kentlerinde kamu görevlilerinin 
istihdam ve görevde tutulmasını 
zorlaştırdığını, buralarda görev 
yapanlarında maaşlarının yarıdan 
fazlasının ev kirasına gitmesine neden 
olduğuna dikkat çeken Borazan, 
‘’Öncelikle Büyükşehirlerde görev 
yapan kamu personeline büyükşehir 
tazminatı getirilmeli, müteakiben 
benzeri olumsuz ekonomik koşulların 
görüldüğü diğer illere de devlet 
memuru aylık katsayısına bağlanarak 
kira tazminatı getirilmeli. 2024 yılı 
merkezi yönetim bütçe kanununda 
kamu görevlilerinin fazla çalışma saat 
ücreti  10 TL olarak belirlendi. Toplu 
sözleşme kazanımlarıyla bu tutar 50 
TL ye çıkabiliyor. En yüksek hali bile 
emeğin karşılığı olmaktan çok uzak’’ 
şeklinde konuştu. 

Çalışmalar karşılığında her hangi bir 
ilave ücret ya da izin verilmiyor

Büro Memur Sen Gaziantep 
Şube Başkanı Hanifi Borazan, 
konuşmasını şöyle sürdürdü: 
‘’Günün yirmi dört saatinde 
devamlılık gösteren hizmetlerde 
vardiya usulüyle çalışan 112 acil 
çağrı merkezi çalışanları, koruma 
ve güvenlik görevlisi vb. devlet 
memurlarının resmi tatil, idari izin 
ve bayram tatillerine denk gelen 
çalışmaları normal çalışma olarak 
kabul edilmekte, bu çalışmalar 
karşılığı her hangi bir ilave ücret ya 
da izin verilmiyor. Kamu ya da özel 
sektörde bu işi yapan işçi statüsünde 
ki kişiler, çalışma mesailerine göre 
özellikle idari izin, resmi tatil ile 
dini bayram günlerinde yaptıkları 
çalışmalar karşılığı, 1, 2 hatta 3 kat 
zamlı mesai ücreti almakta, devlet 
memuru ve sözleşmeli olarak bu 
görevi ifa edenler ise, bu ve benzeri 
haklardan faydalanamıyor. Kamu 
görevlisi arkadaşlarımızın da, bu 
zamanlarda yaptıkları çalışmalar için 
fazla çalışma olarak değerlendirilip 
farklı bir fazla çalışma ücreti ya da 
farklı bir ilave izin verilmek suretiyle 
çalışmalarının değerlendirilmesi 
gerekiyor.’’ Haber Merkezi 

Elektriğe yapılan zam 
gözden geçirilmeli

Küçük esnafın en büyük giderlerinin 
enerji, işçilik ve kira olduğunu 
belirten Gaziantep Lokantacılar, 
Kebapçılar, Pastacılar Tatlıcılar, 
Baklavacılar ve Kafeciler Odası 
Başkanı Abdülkadir Katmerci, 
maliyetlerin artmasının esnafı 
çıkmaza sürüklediği belirtti, elektriğe 
yapılan zammın yeniden gözden 
geçirilmesini istedi. 

Evine ekmek götürmeye çalışan
küçük esnaf desteklenmeli

Esnafın desteklenmesi çağrısında 
bulunan Katmerci, ‘Kendi yağında 
kavrulan, geçimi sağlamaya çalışan, 
evine ekmek götürmek için mücadele 
eden KOBİ dediğimiz küçük esnafın 
ayakta kalabilmesi, varlığını devam 
ettirebilmesi ve ışıkların sönmemesi 
için desteklenmesi lazım. Enerji ve 
Tabii Kaynaklar Bakanlığı tarafından 
enerji kullanımına kota üzerinden 
yeniden bir fiyatlandırma yapmasını 
talep ediyoruz’’ şeklinde konuştu.

Enerjiyi ödeyemez duruma 
gelecek olan işletme kapanmak 

zorunda kalacak
Katmerci, ‘’Bir işletmeye 1000 

veya bin 500 lira elektrik faturası 
gelirken, 5-6 bin liraya yükseldi. 
Yeniden elektriğe gelen zam ile 
birlikte faturalar daha da kabaracak. 
Birçok işletmenin maliye ile sigorta 
borcu dururken, mevcut enerjiyi 
de ödeyemez duruma geldiğinde 
ister istemez işletmesini kapatmak 
zorunda kalacak’’ uyarısında bulundu.

Esnaf dayanabildiği kadar 
dayanıp süreci atlatmaya çalışıyor

Öngörülemeyen ve kontrol 

edilemeyen fiyat artışlarını ürünlere 
yansıtmak zorunda kaldıklarını 
sözlerine ekleyen Katmerci, artışların 
fiyatlara yansıması sonucunda 
işlerde düşüş yaşandığının altını 
çizdi. ‘’Şu anda en iyi işletme yüzde 
35-40 oranında çalışıyor. Bu da 
zor durumda olduğumuzun bir 
göstergesi. Kapanmalar ve sektörel 
daralma yılın son çeyreğinde daha 
net görülür hale gelecek. Esnaf 
dayanabildiği kadar dayanıp süreci 
atlatmaya çalışıyor’’ ifadelerini 
kullandı. Haber Merkezi 

Elektrik zammı esnafı çıkmaza sürüklüyor

Kılınç, ‘’Bizler bırakın tasarruf 
yapmayı, açlıktan ölmemek için 
direniyoruz. Tasarruf yapılacaksa 
bu ülkenin kaynaklarına çökenlerin 
muslukları kesilsin. Bedel ödenecekse, 
ülkeyi bu duruma getirenler bedel 
ödesin. Emeklilerin, emekçilerin yaşam 
boyu ödedikleri bedel yetti de, arttı da’’ 
açıklamasını yaptı. 

Çalışanların kabul 
etmemesi gerekir

Yoksulluk sınırının beşte biri kadar 
bir ücretle insan çalıştırılamayacağını 
kaydeden Kılınç, ‘’İktidarın Mehmet 
Şimşek eliyle hayata geçirmeye çalıştığı 
vahşi kapitalizm yeni bir köleci düzen. 
Çalışanların da bunu kabul etmemesi 
gerekir. Zira bu düşük maaşlar, emekli 
olunduğunda halihazırda 10 bin lira 
maaş alan emeklilerin kaderine ortak 
olmak’’ şeklinde konuştu.  

Krizi yaratanlar bedelini ödesin
Ekonomik kayıplarının giderilmesini 

isteyen Kılınç, ‘’İktidarı uyarıyoruz. 
22 yıldır sömürdüğünüz, yandaş 
derneklere, cemaatlere, tarikatlara, 
yandaş şirket ve müteahhitlere 
aktardığınız ülke kaynaklarının 
bedelini biz emeklilere, asgari 
ücretlilere, emekçilere yüklemenize 
bütün gücümüzle itiraz edeceğiz. Krizi 
yaratanlar bedelini ödesin’’ dedi. Haber 
Merkezi 

Yaşam hakkı tanımayan kölelik ve 
sadaka sistemini kabul etmiyoruz

Kadın Cinayetlerini Durduracağız 
Platformu, 1 Ocak 2024’ten bugüne dek geçen 
6 aylık süreçte yaşanan kadın cinayeti ve 
şüpheli kadın ölümü verilerini paylaştı.

Açıklamaya göre; 2024 yılının ilk yarısında 
205 kadın cinayeti, 117 şüpheli kadın ölümü 
meydana geldiğini açıkladı. Kadınların yüzde 
42'sinin evli olduğu erkekler, yüzde 10’unun 
eskiden evli olduğu erkek, yüzde 9’unun baba, 
yüzde 5’inin eskiden birlikte olduğu erkek, 
yüzde 5’inin akrabası tarafından öldürüldüğü 
belirtildi.

Platformun Genel Sekreteri Fidan Ataselim, 
Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanlığı’na çağrıda 
bulunarak, “Siz aile odaklı politikalarınızı 
sürdürdüğünüz sürece kadınlar mevcut 
partnerleri ya da eskiden birlikte oldukları 
erkekler tarafından öldürülmeye devam 
edecekler" dedi. Kadınların en çok ateşli 
silahlarla öldürüldüğüne dikkat çeken 
Ataselim, bireysel silahlanmanın da önüne 
geçilmesi gerektiğine vurgu yaptı. Ataselim, 
ayrıca kadınların en yüksek oranla (yüzde 57) 
evlerinde öldürüldüklerini söyledi.

İstanbul Sözleşmesi'nden çekilmesi 
cinayetleri artırdı 

İstanbul Sözleşmesi’nden çekilmenin 
ardından kadın cinayetlerinin giderek artış 
gösterdiğini belirten Ataselim, haziran ayında 
41 kadın cinayeti işlendiğini, bunun en çok 
kadın cinayetinin yaşandığı mayıs ayından 
daha fazla olduğunu vurguladı.

9. Yargı Paketi’nde soyadı zorunluluğu, infaz 
kanunu gibi birçok değişikliğin yapılacağının 
ifade edildiğini kaydeden Ataselim, bunların 
kadın cinayetlerini artıracağını söyledi.t24

2024’ün ilk altı ayında 
erkekler 205 kadını katletti

İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya’nın 
paylaştığı bilgilere göre, 
Kahramanmaraş, Afyonkarahisar, 
Ankara, Samsun, Sakarya ve 
Diyarbakır merkezli İstanbul, Malatya, 
Balıkesir, Antalya, Mersin, Konya, 
Artvin, Düzce, Kırklareli, İzmir, Adana, 
Batman, Bursa, Gaziantep, Giresun, 
Hatay, Kırıkkale, Kocaeli, Muğla, 
Şanlıurfa, Şırnak, Tekirdağ ve Trabzon 
olmak üzere 29 ilde “7258 Sayılı Futbol 
ve Diğer Spor Müsabakalarında Bahis 
ve Şans Oyunları Düzenlenmesi 
Hakkındaki Kanuna Muhalefet, 
Bilişim Sistemlerinin Kullanılması 
Suretiyle Nitelikli Dolandırıcılık, 
Nitelikli Hırsızlık ve Çevrim içi Çocuk 
Müstehcenliği ve Tacizi” suçlarına 
yönelik “Sibergöz-49” operasyonları 
düzenlendi.

Kahramanmaraş İl Emniyet 
Müdürlüğü Siber Suçlarla Mücadele 
Şube Müdürlüğünce yapılan çalışmalar 
sonucu; Ankara, İstanbul, Malatya, 
Balıkesir ve Antalya’da düzenlenen 
operasyonlarda; sosyal medya 
hesapları üzerinden “Garanti Bahis 
Kuponu” paylaşımları yaparak, 
vatandaşları sanal bahis teması ile 
oluşturdukları sahte internet sitelerine 
yönlendirdikleri, ayrıca oluşturdukları 
siteler üzerinde bahis oynadığını 
zanneden vatandaşları arayarak, “Yasa 
dışı bahis oynadınız, hakkınızda idari 
işlem başlatılacaktır vb.” söylemlerde 
bulunarak, haksız kazanç sağladığı 
tespit edilen 15 şüpheli yakalandı.

Ankara İl Emniyet Müdürlüğü Siber 
Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğünce 

yapılan çalışmalar sonucu; Mersin, 
Konya ve Artvin’de düzenlenen 
operasyonlarda; ele geçirdikleri 
sosyal medya hesapları üzerinden 
“Forex Yüksek Kazanç” adı altında 
paylaşımlar yapıp, iletişime geçtikleri 
vatandaşlardan “Vergi ücreti, yurt dışı 
kesintisi vb.” adı altında para talep 
ederek, haksız kazanç sağladıkları 
tespit edilen 6 şüpheli yakalandı.

Sakarya İl Emniyet Müdürlüğü Siber 
Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğünce 
yapılan çalışmalar sonucu; Sakarya, 
Düzce, İstanbul, Antalya, Kırklareli, 
İzmir ve Samsun’da düzenlenen 
operasyonlarda ise başkalarına ait 
papara ve banka hesaplarının farklı 
miktarlar karşılığında temin edildiği 
ve “Grandpashabet” isimli yasa dışı 
bahis sitesinde kullanıldığı ve banka 
hesaplarında 3 Milyar 750 Milyon Türk 
lirası işlem hacmi bulunduğu tespit 
edilen 56 şüpheli yakalandı.

Ayrıca Diyarbakır İl Emniyet 
Müdürlüğü Siber Suçlarla Mücadele 
Şube Müdürlüğünce yapılan 
çalışmalar sonucu; “Çevrim İçi Çocuk 
Müstehcenliği ve Tacizi” suçuna 
yönelik Adana, Afyonkarahisar, 
Ankara, Antalya, Batman, Bursa, 
Diyarbakır, Gaziantep, Giresun, Hatay, 
İstanbul, İzmir, Kırıkkale, Kocaeli, 
Muğla, Şanlıurfa, Şırnak, Tekirdağ ve 
Trabzon’da düzenlenen operasyonlarda; 
Sosyal medya uygulaması üzerinden 
çocuk istismarı görüntülerini para 
karşılığı sattıkları tespit edilen 31 
şüpheli yakalandı. cumhuriyet

3 milyar 750 milyon 
hesaba el konuldu GAÜN Mavera Kongre ve Sanat 

Merkezinde gerçekleştirilen 
mezuniyet töreninin açılışında 
konuşan GAÜN Rektör Yardımcısı 
Prof. Dr. Mustafa Sarıbıyık, 
mezun öğrencilerin Gaziantep 
Üniversitesinde kendi alanlarında 
çok değerli bilgiler edindiklerini 
söyledi. Prof. Dr. Sarıbıyık, 
“Hayatınızın önemli bir kesimini, 
gençliğinizin önemli bir bölümünü 
burada geçirdiniz. Bundan sonraki 
hayatınızda atandığınız her alanda, 
bulunduğunuz her ortamda mutlaka 
başka insanlara faydalı olmak 
temel değeriniz olmalı. Başkaları 
için faydalı olmak sosyal hayatın 
en önemli parçasıdır” diyerek, 
mezun öğrencilere bundan sonraki 
yaşamlarında başarılar diledi.

4 yıllık süreç sonunda üniversite 
eğitimlerini başarıyla tamamlayan 
öğrencileri tebrik eden GAÜN Fen 
Edebiyat Fakültesi Dekanı Prof. 
Dr. Murat Kütük konuşmasının 
devamında, “Üniversitemizde almış 
olduğunuz eğitim sürecinde sizlere 
soru sorabilme, düşündüklerinizi 
korkusuzca ama saygı ile ifade 
edebilme, fikirlerinizi paylaşma, 
hayal ettiklerinizi tasarlama, 

başkalarının fikirlerine ve hayatına 
saygı duyma, dostluk ve kardeşlik 
içinde yaşayabilme duygularını 
vermiş olduğumuzu düşünüyoruz. 
Her ne olursa olsun, doğru ve 
adil insanlar olmanızı, kendi 
iradenizle kararlar almanızı, 
faydalı olmanızı, emek vermenizi, 
birlikteliğin değerini bilmenizi ve 
hayal kurmanızı istiyoruz.” şeklinde 
konuştu.

Mezun öğrenciler adına konuşan 
dönem birincisi Gizem Munis, bir 
kadın olarak derece elde etmenin 
haklı gururunu yaşadığını belirterek, 
“Milletimizin şanlı ve yüksek bir 
topluluk halinde yaşaması için biz 
gençlere büyük görevler düştüğünün 
bilincindeyim. İnanıyorum ki; 
Türk ulusu dili, kültürü, tarihi ve 
saygın kimliğiyle aydınlık yarınlara 
el ele güçlü biçimde girecektir. 
Başarılarımız ülkemizin başarıları 
olacaktır.” diye konuştu. 

Açılış konuşmaları sonrasında Fen 
Edebiyat Fakültesinden derece ile 
mezun olan öğrencilere plaketleri 
verildi. Öğrencilere diplomalarının 
verilmesi ile devam eden program 
kep atmayla son buldu. Haber 
Merkezi

“Başkaları için faydalı olmak sosyal 
hayatın en önemli parçasıdır”

Taleplerimiz gerçekleşmezse Taleplerimiz gerçekleşmezse 
yürüme eylemi yapacağızyürüme eylemi yapacağız

Nizip Belediye Başkanı Ali Doğan, ilçede 
bulunan Oda ve Dernek Başkanlarını 
ziyaret etti.

Belediye Başkan yardımcıları ve Meclis 
üyelerinin de hazır bulunduğu ziyarette 
ilk olarak, Nizip Sebzeciler ve Bakkallar 
Odası Başkanı Mustafa Canpolat'ı 
ziyaret eden Doğan, daha sonra Nizip 
Elektrikçiler ve Elektronikçiler Odası 
Başkanı Süleyman Çetin, Nizip Kasaplar 
Odası Başkanı Osman Şimşek, Nizip 
Kahveciler ve Lokantacılar Odası Başkanı 
Hüseyin Ekmekçi, Nizip Berberler 
ve Kuaförler Odası Başkanı Mustafa 
Doğan, Nizip Emekliler Derneği Başkanı 
Abdullah Aslan ve Nizip Esnaf Kefalet 
ve Kredi Kooperatifi Başkanı Hüseyin 
Ataoğlu'nu ziyaret etti.

Ziyaretlerinde, Nizip Belediyesi’nin 
çalışmaları ve projeleri hakkında STK 
temsilcilerine bilgi veren Belediye Başkanı 
Ali Doğan, Nizip’i ortak akıl etrafında sivil 
toplum ve meslek odalarıyla süreklilik 
arz eden iş birliği içerisinde daha güzel 
günlere taşıyacaklarını ifade ederek 
şunları kaydetti.

"Toplumun temel taşı esnaflarımızın 
temsil noktaları, ahilik kültürünün 
temelleri meslek odalarımızı, kıymetli 
başkan ve yöneticilerini ziyaret ederek 
güzel Nizip üzerine fikir alışverişinde 
bulunduk. Ortak akıl, yoğun istişare, 
yüksek birliktelik ruhuyla kenti beraber 
yöneteceğimizin sözünü verdik. Ev 
sahiplikleri ve samimi destekleri için 
teşekkür ederim" dedi.Haber Merkezi

Doğan, STK temsilcileriyle sorunları görüştü

Gaziantep şehir Hastanesi’nde Girişimsel 
radyoloji Kliniği tarafından Girişimsel 
Nöroradyoloji günleri toplantısı düzenlendi. 
Yapılan bu toplantının özelliği Anjiografi 
Ünitesinde Girişimsel Radyologlar 
tarafından endovasküler yolla yapılan 
beyin anevrizma(baloncuk) tedavilerinin 
kameralar aracılığıyla ses ve görüntülerinin 
canlı olarak toplantının yapıldığı konferans 
salonuna yansıtılmasıydı. Konferans 
salonunda Türkiye’nin dört bir tarafından 
gelen uzman doktorların ve alanında 
uluslararası başarılı işlere imza atmış saygın 
hocaların yapılan endovasküler anevrizma 
tedavilerine verdikleri değerli katkılar ve 
uzman doktorların merak ettiği anjiografik 
yöntem ile tedavi yaklaşımlarını canlı vakalar 
sayesinde interaktif olarak tecrübe etmeleri 
ve görmeleri yapılan bu toplantının oldukça 
verimli hale gelmesini sağladı.

Endovaskuler anevrizma tedavi 
uygulamalarını canlı vakalar ile izleyen ve 
katılan doktorlar hem teorik hem de pratik 
eğitim alma şansı buldu. Dünya'da yaygın 
olarak kullanılan bu yöntem, Gaziantep Şehir 
Hastanesi’nde uygulandı. Gaziantep Şehir 
Hastanesi Başhekimi Prof. Dr. Süleyman 
Çetinkünar, güçlü teknolojik alt yapı 
sayesinde yapılan canlı vaka paylaşımlarının 

meslektaşlarına katkı sağlamasını ümit 
ettiğini belirtti. 

Gaziantep Şehir Hastanesi konferans 
salonunda düzenlenen toplantı, bir dakikalık 
saygı duruşu ve istiklal marşı okunmasının 
ardından Başhekim Yardımcısı Op. Dr. Yener 
İnal tarafından toplantının açılış konuşmasını 
yapmasıyla başladı. 

Türkiyenin dört bir yanından katılımcıların 
geldiği toplantıda otum başkanları olarak 
Prof. Dr. Saruhan Çekirge, Prof.Dr. Işıl Saatci, 
Prof. Dr. Osman Kızılkılıç, Prof. Dr. M. Halil 
Öztürk, Prof. Dr. H. Hakan Selçuk, Prof. Dr. 
Murat Velioğlu, Prof. Dr. Koray Akkan ve  
Prof. Dr. Eşref Umut Özyer yer aldı. 

İki gün süren Girişimsel Radyoloji 
Günleri’nde konuşma ve canlı vakalar yapan 
Gaziantep Şehir Hastanesi Radyoloji Uzmanı 
Doç. Dr. Mehmet Onay; ‘’Son 10 yıldır 
dünyanın farklı büyük kentlerinde canlı 
vakalar ile birlikte yapılan konferanslara 
düzenli katıldık. Uzmanlık hayatımızda bu 
tür toplantılar oldukça önemli. Gaziantep 
Şehir Hastanesi Girişimsel Radyoloji 
Kliniğimizde düzenlediğimiz bu canlı 
vaka toplantısı, Uluslararası toplantılara 
katılamayan, bilgi ve tecrübelerini artırmak 
isteyen ülkemizin farklı yerlerinde görev 
yapan uzman doktorlarımız için çok güzel bir 

fırsat oldu. Katılım oldukça fazlaydı. Toplantı 
sonrası farklı şehirlerden gelen uzman 
doktorların sonraki zamanlarda eğitim 
amaçlı Gaziantep Şehir Hastanesi Girişimsel 
Radyoloji Kliniğimize gelme talepleri bizleri 
fazlasıyla gururlandırdı. Girişimsel Radyoloji 
Anjiografi birimimizde, Girişimsel Radyoloji 
servisimizde ve polikliniğimizde çalışan tüm 
değerli ekibime ve tüm Radyoloji çalışma 
arkadaşlarıma çok teşekkür ediyorum. 
Beyin anevrizması tedavilerinde bizlerden 
desteklerini hiç esirgemeyen Acil, Anestezi, 
yoğun bakım, beyin cerrahisi ve Nöroloji 
birimlerimize sonsuz teşekkürler. Öncelikle 
bu kapsamlı ve özellikli toplantıyı Gaziantep 
Şehir Hastanemizde gerçekleştirme 
fırsatını veren ve her zaman biz Girişimsel 
Radyologlara destek olan Türk Girişimsel 
Radyoloji Derneğine ve Türk Nöroradyoloji 
Derneğine çok teşekkür ederiz. Daha önceleri 
sadece Ankara ve İstanbul’da düzenlenebilen 
bu canlı anevrizma vaka toplantısının ilk 
defa olarak Gaziantep Şehir Hastanemizde 
yapılabilmesi için fiziksel ve teknik tüm 
imkanları sağlayan, hastane açılışından 
buyana bizlere desteklerini hiç esirgemeyen 
başta sayın Başhekimimiz Prof. Dr. Süleyman 
Çetinkünar olmak üzere tüm idari ekip ve 
hocalarımıza çok teşekkür ediyoruz.’’ dedi.

Endovasküler yolla yapılan beyin anevrizma tedavileri anlatıldı


